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Hei. 
Vi er eiere av tomt 23/34 og har fått med oss at JM har sendt rammetillatelse for bygging av trinn 3. 
Burde ikke vi som naboer til 23/509 blitt varslet om dette? 
 
Vi er først og fremst interessert i hva som skjer med gangvei Fg1/G1. Vi og flere naboer har tidligere gitt 
uttrykk for at vi ikke ønsker denne veien, men kommunen har fastslått at den bør bygges. Angående 
gangveien fant jeg dette utsnittet fra sakspapirene om deling av tomt gnr 23, bnr 29, Saknr. 300/13: 
"Den austre tomta har tilkomst frå offentleg køyreveg V1 via offentleg gangveg G1, jf 
reguleringsføresegnene § 3.2.1. Gangvegen skal byggjast av JM Norge AS, jf punkt 2 i utbyggingsavtalen 
mellom Meland kommune og JM Norge as godkjent av kommunestyret i møte 04.05.2011." Jeg snakket 
med Hans Kristian Dolmen om gangveien i 2014 hvor han sa at kommunen skulle påpeke dette overfor 
JM. Denne veien skulle egentlig ha vært bygget allerede ved utbygging av trinn 2. Nå som trinn 3 søkes 
om forventer vi at bygging av gangvei G1/Fg1 settes som krav for å få godkjent rammetillatelse. Hvis ikke 
antar vi at kommunen ikke er interessert å få bygget gangveien likevel? 
 
Med vennlig hilsen 
Lena Melanie Steinhoff og Eivind Eikanger Namdal. 


